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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:185 Dialog med Sveriges Kommuner och Regioner

Jag har tidigare haft möjlighet att lyfta frågan om förtroendevaldas villkor inom 
kommunal politik och om transparens i protokoll gentemot medborgare och 
massmedier. Frågan har jag lyft först i och med den skriftliga frågan 
2023/24:65, därefter i interpellation 2023/24:236 och sist i den skriftliga frågan 
2023/24:678.

Statsrådet har vid dessa tillfällen framfört att frågeställningen ska lyftas i dialog 
med SKR, och den senaste skriftliga frågan från mig i ärendet var huruvida 
statsrådet haft möjlighet att göra detta. Vid det tillfället svarade statsrådet att 
han ännu inte haft den möjligheten.

Min senaste fråga ställdes för cirka sju månader sedan, och jag tänkte därför 
följa upp denna återigen med statsrådet för att få svar på om någon dialog skett 
och vad statsrådet i så fall kan ge mig för svar om denna.

Utifrån ovanstående önskar jag ställa följande fråga till statsrådet Erik Slottner:

 

Har statsrådet fört dialog med Sveriges Kommuner och Regioner i denna fråga, 
och om statsrådet har detta, vad framkom, och avser statsrådet att agera utifrån 
det som framkom?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-15
Besvaras senast
2024-10-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


